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STUDENTORGANISASJONEN I INNLANDET 1 

Saksliste 2 

 3 

Saksnummer Sakstittel Sakstype 

SST-22/23-01 Konstituering V 

SST-22/23-30 Orienteringer O 

SST-22/23-31 Orienteringsdiskusjon D 

SST-22/23-32 

SST-22/23-33 

Revidering av Prinsipper for økonomistyring i StInn 

Orientering om budsjett for fellesavdelingen 

V 

O 

SST-22/23-34 Rammebudsjett V 

SST-22/23-35 

SST-22/23-36 

SST-22/23-37 

SST-22/23-38 

Detaljbudsjett for Sentralstyret og Studenttinget 

Prosjektgruppe: Tillitsvalgthåndboken 

Møteplan Våren 2023 

Eventuelt 

V 

V 

V 

 

   

 4 

 5 

V: Vedtakssak 6 
O: Orienteringssak 7 
D:  Diskusjonssak 8 
VA:  Valg  9 
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Saksoppmelder: Martine Stavå    Saksfremlegger: Martine Stavå 10 

SST-22/23-01 Konstituering     V 11 

Saksframlegg: 12 

Innkalling, saksliste og tidsplan skal behandles, samt at protokollfører og to personer til å signere 13 

protokoll for møtet må velges. 14 

 15 

SST-22/23-01.1 Behandling av innkalling 16 

Saksfremlegg: 17 

Innkalling ble sendt ut gjennom e-post 05.12.2022 18 

 19 

Forslag til vedtak: 20 

F1 Innkallingen godkjennes. 21 

 22 

SST-22/23-01.2 Behandling av saksliste og tidsplan 23 

Saksfremlegg: 24 

Tidsplan og endelig saksliste for møte ble sendt ut sammen med møteinnkallingen 12.12.2022 25 

 26 

Forslag til vedtak: 27 

F1 Tidsplan godkjennes 28 

F2 Saksliste godkjennes  29 

 30 

SST-22/23-01.3 Valg av møteledelse 31 

Saksfremlegg: 32 

Det skal velges en møteledelse for møte. I Sentralstyret forretningsorden, linje 47, står det 33 

«Styremøtene ledes av leder av Sentralstyret, eller, i dennes fravær, nestleder av Sentralstyret». I 34 

vervbeskrivelsen til Leder av Sentralstyret står det videre på linje 79 «Leder av Sentralstyret 35 

styrer ordet under Sentralstyrets møter». Leder fungerer derfor som møteleder på 36 

Sentralstyremøtene.  37 

 38 
Forslag til vedtak: 39 
F1 Bård Ræstad velges til å delta i møteledelsen 40 

 41 

SST-22/23-01.4 Valg av protokollfører 42 

Saksfremlegg: 43 
Det må velges en person til å føre protokoll for møtet 44 

 45 

 46 

 47 
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Forslag til vedtak:  48 
F1 Bård Ræstad velges til å føre protokoll 49 
 50 

SST-22/23-01.5 Valg av to personer til å signere protokollen 51 

Saksfremlegg: 52 
Det må velges to personer til å signere protokollen i etterkant av møte.  53 

 54 
Forslag til vedtak:  55 
Forslag fremmes på møte  56 

  57 
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SST-22/23-30 Orienteringer               O  58 

  59 
Saksframlegg: 60 

Sentralstyrets medlemmer orienterer på dette møtet muntlig om nyheter fra sitt studiested og 61 
arbeidsområde, samt andre saker som er relevant for sentralstyrets arbeid. Det oppfordres til å 62 
orientere om fremtidige saker som skal behandles i Sentralstyret. 63 

SST-22/23-30.1 Orientering fra NSO 64 

Orientering  Jørgen Valseth 65 

 66 

Se vedlegg 1 for orientering fra Norsk Studentorganisasjon (NSO) 67 

 68 

SST-22/23-30.2 Orientering fra Arbeidsutvalget 69 

Orientering  Birk Arildssønn Blekken 70 

 71 

Denne orienteringen tar for seg perioden fra 18. november til 14. desember, og vil starte med en 72 

overordnet del, før den tar for seg møtevirksomhet, politikk og organisasjonens tilstand. 73 

Overordet har perioden siden sist møte vært preget av studentting, og arbeid med eksamen. 74 

Møtevirksomhet 75 

Siden sist møte har det vært gjennomført både sentralstyremøte og studentting. Leder deltok på 76 

begge, og ser fem til videre arbeid med grunndokumentene, så vel som å bli enda bedre kjent 77 

med de fantastiske tillitsvalgte vi har i Studenttinget. Vi fikk også landet budsjettmål, og 78 

arbeidet med budsjett har vært noe av det leder har arbeidet mest med siden sist møte. 79 

Det har også vært gjennomført et kontaktmøte med rektor. Det hadde kommet inn flere 80 

bekymringsmeldinger til skolens verneombud, og usikkerhet rundt hva tillitsvalgtrollen inneholdt. 81 

Derfor var det ønskelig at verneombudet kunne viderebringe de bekymringene vedkommende 82 

hadde mottatt. Dette ble godt gjennom og drøftet med rektor og verneombud. Det gikk i 83 

hovedsak på at mange studenter var usikre på hva StInn er, og slet med at problemer de hadde 84 

ikke ble tatt med videre. Dette er en utfordring arbeidsutvalget også har fått skissert fra flere 85 

studentrådsutvalg, og er følgelig inspill vi tar med oss, særlig inn mot våren.  86 

Politisk arbeid 87 

På politikkområdet har vi nå fått mange innspill til de nye grunndokumentene, og det blir 88 

spennende å se de ta form utover nyåret. Ellers skal det også bli bra å endelig få i gang velferd- 89 

og læringsmiljøpolitisk komité.  90 

Velferd og læringsmiljøpolitkk 91 

Det har vært gjennomført møte i utvalg for mangfold og likestilling, der man har fortsatt 92 

arbeidet med en handlingsplan. Diskusjonen gikk på om man skulle knytte bestemte tall (for 93 
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eksempel en økning på 10% eller en nedgang på 30%) til de ulike områdene i handlingsplanen. 94 

Handlingsplanen retter seg i hovedsak mot de ansatte og administrasjon, noe som også ble 95 

diskutert.  96 

Ellers har det endelig blitt gjennomfør det første møte i læringsmiljøutvalget. Dette er et av de 97 

viktigste organene for å løfte velferd- og læringsmiljøpolitikk, og det blir enda bedre når man 98 

utover våren får behandlet saker med mer substans enn orienteringssaker.  99 

Fag- og forskningspolitikk  100 

Fag og forskningspolitisk komité har kommet i gang med arbeidet med ny politisk plattform, og 101 

har begynt å gjennomgå kapitlene i gamle politisk plattform, og danne seg et overblikk for 102 

videre arbeid. Det har også vært gjennomført et fysisk møte i komitéen. 103 

Internasjonal politikk 104 

Siden forrige SST møte har IPK gjennomført første møte, og la en plan for framtidige saks 105 

oppgaver komiteen vil ta for seg. Vi ser også på muligheten til å bruke vårt internasjonale 106 

nettverk til å skaffe oss ryggdekning under invasjonen av Gjøvik. Møteplan for komiteen vil 107 

vedtas på første møte på vårsemesteret.   108 

EMERGE har begynt arbeide med arbeidspakkene som gjør opp prosjektet. Vi vil gjennomføre 109 

et møte i eSF for å få innspill på hva styrings komiteen vil mene og spille inn i de forskjellige 110 

arbeidspakkene i løpet av uke 51. Spesielt med tanke på studentmedvirkning i 111 

organisasjonsmodellen for eMERGE prosjektet.  112 

Organisasjonen ellers 113 

Kommunikasjon  114 

Det planlegges for et heldagsmøte på Elverum i starten av neste semester for PRPU, for at de 115 

skal bli bedre kjent, og for å gjennomgå styrende dokumenter og rutiner. Under denne dagen 116 

skal vi også se nærmere på visuell profil, og definere prioriteringsområder for vårsemesteret.  117 

Det har blitt publisert to innlegg i sosiale medier, samt story knyttet til det ene innlegget. Disse 118 

postene handlet om 1) Statsbudsjettet og 2) Strømstøtte. Nestleder håper å kunne bruke mer tid 119 

på arbeidet med publisering fremover, og skal fremover få lagd en publiseringsplan.   120 

  121 

Medarbeidersamtaler  122 

De siste ukene før juleferie skal blant annet brukes til å gjennomføre medarbeidersamtaler. 123 

Nestleder i Arbeidsutvalget skal gjennomføre medarbeidersamtaler med ledere og nestledere i 124 

alle SRU, alle medlemmene i AU og nestleder i SST. Dette er noe tidkrevende, men også svært 125 

viktig for tillitsvalgtutviklingen i organisasjonen.   126 

  127 

Arbeid i organisatorisk utvalg  128 

Det er ikke til å legge skjul på at vi har hatt en del frafall i organisasjonen, samt at det har vært 129 

vanskelig å rekruttere til verv. Organisatorisk utvalg har det overordnede ansvaret for 130 

arbeidsmiljøet i organisasjonen, og det kan hende at vi over jul må ta en diskusjon internt for å 131 
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finne ut av hvordan organisasjonen kan bedre arbeidsmiljø, og sørge for at flere blir med, og 132 

ikke minst at personer ønsker å fortsette i vervene sine. Dette gjelder i Studentrådsutvalgene. 133 

 134 

Nyttårsbord  135 

Siden sist har det blitt arbeidet mer med nyttårsbordet. I tillegg til å ha blitt (uformelt) satt ned 136 

en egen prosjektgruppe internt i Organisatorisk Utvalg til dette, har det også blitt lyst ut 137 

mulighet for å hjelpe til med dette, til resten av organisasjonen. Som tidligere nevnt skal det 138 

avholdes nyttårsbord 14.01, og vi ber folk om å sette av denne datoen allerede nå. Arbeidet 139 

starter for fullt etter eksamensperioden er over for prosjektleder Tasia. Vi gleder oss til å kunne 140 

invitere organisasjonen til en fin aften!  141 

 142 

Kort tid etter semesterstart, skal OU få kommet i gang med skrytelister til nyttårsbordet, samt 143 

folkepriser. Dette skal leder av utvalget koordinere, og sørge for at skjer. Etter gjennomføringen 144 

av nyttårsbordet vil relevant arbeid for utvalget være å behandle saker knyttet til 145 

insentivprogrammet og utdeling av hederspriser/daljer/pins være relevante, slik at dette er på 146 

plass til semesteravslutningen etter vårsemesteret (sommerfest). Ellers er en del av arbeidet i 147 

utvalget nokså forefallende, og avhengig av innsendte saker fra andre organer, og vi er dermed 148 

forberedt på behandling av slike saker også. 149 

 150 

Organisasjonens tilstand  151 

Høsten er alltid en tung periode for studenter, og kanskje særlig for studentpolitikere. Det 152 

kommer eksamener, ting blir mørkere ute, og det kan føles som det er uhorvelig lenge til jul. 153 

Mellom det så er det naturlig nok vanskelig å finne overskudd til å drive med studentpolitikk. Vi 154 

har derfor sett en forståelig nedgang i aktivitet lokalt. Dette tror arbeidsutvalget er sunt. Både 155 

fordi det gir de tillitsvalgte tid til å fokusere på skole, og fordi det gir dem et lite pusterom etter 156 

intense perioder i oppstarten av høstsemesteret.  157 

Samtidig blir det viktig å passe på at hele organisasjonen kan se fremover. Det kommer en ny 158 

vår, der vi skal igjen fylle studiestedene med masse flotte studentaktiviteter, særlig 159 

studentdemokratiene. Derfor gleder leder seg også til at vi skal se mer på handlingsplanen vår, 160 

som gir oss retning for neste år.  161 

 162 

På vegne av Arbeidsutvalget, 163 

Birk Arildssønn Blekken 164 

Sliten kriger og leder av arbeidsutvalget i StInn  165 

 166 

 167 

 168 
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SST-22/23-30.3 Orientering fra Sentralstyrets ledelse 169 

Orientering  Martine Stavå 170 

 171 

Denne orienteringen tar for seg perioden 18.11.22 til 06.12.22. Siden 18. november har 172 

Sentralstyrets ledelse jobbet med arrangering av Studenttinget. Dette arbeidet har bestått av 173 

planlegging av møter, skriving av sakspapirer, kontakt med interne og eksterne aktører og 174 

lignende arbeid. Studenttinget ble gjennomført 26. – 27. november. Selv om vi har mye som må 175 

jobbes videre med og endres før neste Studenttingsmøte våren 2023 anser vi møte som en stor 176 

suksess og er fornøyde med hvordan møte til slutt ble.  177 

 178 

Videre har Leder, Martine, sammen med nestleder i Arbeidsutvalget, Ida, vært med på et 179 

evalueringsmøte om valg, registering og opplæring av klassetillitsvalgte høsten 2022. Utover 180 

dette har Martine og Malin deltatt på dialogmøte med rektor hvor blant annet Studenttinget 181 

høsten 2022 var en av sakene som ble snakket om.  182 

 183 

Fremover har ledelsen i SST eksamensperiode som gjør at vi vil ha mindre ressurser og tid til å 184 

jobbe med verv, men det vil være fokus på å «ferdigstille» høstens arbeid så vi er klare når vi 185 

trår inn i nytt år. Det vil også før jul bli sendt ut et evalueringsskjema til Studenttingsmøte. Her 186 

håper vi alle sammen bruker tid på å gi oss tilbakemeldinger som vi kan ta med oss inn til neste 187 

møte.  188 

 189 

Vi ønsker alle sammen en riktig god jul og oppfordrer alle sammen til å ta seg en skikkelig 190 

juleferie! 191 

 192 

Martine, juleferie  193 

Fra 16.12.22 til og med 09.01.23 194 

 195 

Malin, juleferie  196 

Fra 14.12.22 til første uken i januar   197 

 198 

SST-22/23-30.4 Orientering fra SRU Lillehammer 199 

Orientering  Sara Jonsdatter Almaas 200 

 201 

For omtrent 2 uker siden dro hele Lillehammer SRU ut for å spille bowling og spise ute. Alle 202 

virket meget fornøyde og takknemlige for den fine gruppen vi har. Men siden da så har det vært 203 

vanskelig å finne tider til SRU-møter, grunnet eksamensperioden.  204 

 205 

Selv om det er en hektisk periode for alle studenter nå, så fikk vi gjennomført et SR-møte. Det er 206 

det mest suksessfulle møte vi noen gang har hatt. Det var ikke så mange som deltok, omtrent 10-207 

15 fysisk og 5 digitalt. Alle som deltok på møtet var meget aktive og viste stort engasjement. Det 208 
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eneste er at vi må øve oss litt på hvordan ha dobbeltsporet møter, men vi tok i bruk Sli.do og 209 

det var gull!! Anbefaler alle SRUene til å sjekke ut det programmet og alle funksjonene de har.  210 

 211 

Vi har lagt merke til at å bruke Facebook som kommunikasjonsplattform funker dårlig. Etter 212 

flere diskusjoner om hvordan vi kan organisere de tillitsvalgte, har Teams vært et diskutert, men 213 

vi ser det blir vanskelig å få alle til å ta i bruk skolemailen sin og aktivt ta i bruk teams. Dermed 214 

har den beste løsningen vi har kommet til er å få lagd et klasserom innad på Canvas. Det er en 215 

plattform vi håper de fleste studentene har lastet ned og lett tilgjengelig, men det blir en sak vi 216 

kommer til å ta med over til nyåret.  217 

 218 

Sara deltok på møte som ble innkalt av Stine Grønvold, i sammenheng med sakene Sara, 219 

Andrea og Aisha tok opp ned Stine og Peer Jacob. Tilstede på møtet var trioen som først tok 220 

initiativ, Stine Grønvold, Iben Kardel, Erling Relling, Randi Kirkeby, Siri Holtet og Mathias 221 

Helseth. Her var hovedfokuset på kommunikasjon i alle ledd på skolen, eksempler som ble 222 

diskutert er tillitsvalgte, si-ifra-ordningen, HINNs nettside, Studiestedsutvalget og Canvas. 223 

 224 

Hun har også prøvd å få til et privat møte med Stine Grønvold, for å diskutere noen av de 225 

ansattes oppførsel, under studentseminaret og i andre møter og settinger som hun har opplevd. 226 

Det har vært vanskelig å finne en passende tid for begge, men det kan hende møtet blir flyttet 227 

til januar. Innen den tid skal Sara ta kontakt med Birk for å spørre om litt hjelp når det gjelder 228 

hvordan en bør formulere seg og hva slags som informasjon kan deles og ikke, grunnet at dette 229 

er en personalsak.  230 

 231 

Siden sist så tok Sara en ukes pause fra vervet for å fokusere på eksamensperioden, men også 232 

for å vurdere om å bli eller å fratre vervet sitt. Og hun har kommet til avgjørelsen for å fratre 233 

vervet. Dette fører til at Tasia vil være fungerende leder. Vi kommer dermed til å fokusere på 234 

promotering av valg for neste semester. Det er ikke sikkert på hvilke verv vi trenger å fylle enda.  235 

 236 

Utenom det planlegger vi datoer for SR-møter for neste semester og når vi skal komme tilbake 237 

på Lillehammer for å starte opp SRU-møtene.  238 

 239 

SST-22/23-30.5 Orientering fra SRU Hamar 240 

Orientering  Linus Nordbakken Nagy 241 

 242 

Leder var på studenttinget (ST) 243 

Hadde et kort møte med SRU om noe av det som ble snakket om på ST. 244 

Ellers har vi alle på Hamar vært opptatt og kommer til å være opptatt med eksamens 245 

forberedelser. 246 

 247 
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SST-22/23-30.6 Orientering fra SRU Elverum 248 

Orientering  Kristin Sunde 249 

 250 

Det foreligger ingen skriftlig orientering fra SRU Elverum dette møtet. 251 

 252 

SST-22/23-30.7 Orientering fra SRU Blæstad 253 

Orientering  Inga Marie Lachmann Wold Bøe 254 

 255 

Vi i Blæstad SRU har drevet med litt forskjellig siden sist. Vi har fått på plass en 256 

Fakultetsrepresentant og en potensiell vara. Videre skal vi jobbe med å få plass en delegat i 257 

Studenttinget så vi har noen som representerer oss til våren. Klassetillitsvalgte har i tillegg hatt 258 

et SPU møte hvor de fikk snakket med foreleserne sine og fikk uttrykt meningene sine. Vi har 259 

også hatt et studiestedsutvalg møte hvor studentrådslederen fikk snakket på vegne av 260 

studentene. Det var forhåpentligvis givende for alle parter involvert. Det vi snakket mest om var 261 

mulighetene Blæstad studentene for utveksling. De mulighetene var dessverre veldig dårlige så vi 262 

skal se nærmere på det. I tillegg har det vært mye diskusjon rundt eksamensformer i 263 

studentmassen. Dette skal vi også se på nærmere. Ellers driver vi stadig med noe, men har en litt 264 

roligere periode nå med tanke på eksamen. Vi satser på å komme sterkere tilbake på nyåret. 265 

 266 

SST-22/23-30.8 Orientering fra SRU Evenstad 267 

 268 

SST-22/23-30.9 Orientering fra SRU Rena 269 

  270 
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Saksoppmelder: Martine Stavå    Saksfremlegger: Martine Stavå 271 

SST-22/23-32 Revidering av Prinsipper for økonomistyring V 272 

 273 

Bakgrunn: 274 

Budsjettet for 2023 er det første budsjettet som bruker Prinsipper for økonomistyring i StInn 275 

(PØS) som utgangspunkt når det lages på grunnen av. Derfor har det dukket opp et problem 276 

som ikke kan vente med å bli rettet opp. På grunn av en regnefeil som ikke ble fjernet før 277 

grunndokumentene ble vedtatt, så får de lokale langt flere midler enn de trenger for 278 

gjennomføring av studentrådsmøter.  279 

 280 

Saksframlegg: 281 

For å rette opp i denne feilen, har organisasjonskonsulentene formulert et par endringsforslag 282 

for å la PØSen tilnærme seg den originale hensikten, samtidig som det åpnet for at 283 

studentrådsutvalgene har handlingsrom til å bruke midler på virksomhet i studentportalene.  284 

 285 

Vær obs på at forslag 2 og 3 henger sammen, så dere bør enten vedta dem begge eller avvise  286 

dem begge.  287 

 288 

Arbeidsutvalget behandlet saken på AU05 09.12.2022, og innstilte vedtatt på alle de fire 289 

forslagene.  290 

 291 

Forslag til vedtak:  292 

F1 Teksten i punkt a av § 3-1 endres for å redusere midlene øremerket til studentrådsmøter, 293 

samt fjerne språk om studentdrevne aktiviteter 294 

F2 Et nytt punkt legges til i § 3-1 for å bevilge midler til virksomhet i studentportalene 295 

F3 Språket i starten av § 3-1 endres for å reflektere tillegget av punktet foreslått i F2 296 

F4 For budsjettet 2023 benyttes antall registrerte hovedtillitsvalgte fra 1. desember, og ikke 297 

1. april  298 

 299 

Forslag til vedtak:  300 

• Vedlegg 4 SST-22/23-32 Forslag 1 – Midler til SR-møter 301 

• Vedlegg 5 SST-22/23-32 Forslag 2 – Midler til studentportaler 302 

• Vedlegg 6 SST-22/23-32 Forslag 3 – Beskrivelse av forbruk 303 

• Vedlegg 7 SST-22/23-32 Forslag 4 – Bruke tall fra desember 2023 304 

  305 
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Saksoppmelder: Arbeidsutvalget    Saksfremlegger: Birk A. Blekken 306 

SST-22/23-33 Orientering om budsjett for fellesavdelingen  V 307 

 308 

Saksframlegg: 309 

På AU05 vedtok vi et budsjett for fellesavdelingen, dette med utgangspunkt i dialog vi har hatt 310 

med SST-ledelsen om fordelingen mellom fellesavdelingen og SST og ST, og forslagene til 311 

revidert prinsipper for økonomistyring, som bestemmer hvor mye hvert enkelt SRU får.  312 

 313 

Budsjettet for fellesavdelingen er etter forslaget organisasjonens største detaljbudsjett, og går til 314 

både å drifte de datasystemene vi bruker, regnskap og revisjon, så vel som opplæring og 315 

møtevirksomhet i våre komiteer og utvalg.   316 

 317 

Budsjettet har tatt utgangspunkt i fjorårets budsjett, men med noen reduserte poster. Det var 318 

dog fortsatt et ønske om å være rause på blant annet møter og sosiale aktiviteter, så disse er økt 319 

fra budsjettet i fjor. Dette gjør at vi har et budsjett som totalt sett skal ende på ca. 132 000kr i 320 

underskudd. Dette er godt innenfor handlingsrommet som studenttinget ga oss. 321 

 322 

Man vil blant annet legge merke til at det ikke ligger penger inne til incentivprogrammet i StInn, 323 

ordningen vi har for gaver til tillitsvalgte som har gjort en innsats for organisasjonen. Planen var 324 

at dette skulle det gjøres storinnkjøp til i år, men av ulike grunner har dette ikke skjedd. Det 325 

betyr at man antageligvis må gå til innkjøp av dette i år. Det var estimert å bruke 150 000kr på 326 

dette i fjor. Da dette er en stor utgift som vil gjøre at vi går over budsjettmålet, vurderer vi det 327 

slik at det muligens må forankring i studenttinget for å vedta noe slikt. Det vil i så fall løses med 328 

en budsjettrevisjon senere. 329 

 330 

Vedlegg: 331 

• Vedlegg 3 Detaljbudsjett for fellesavdelingen   332 

  333 
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Saksoppmelder: Arbeidsutvalget    Saksfremlegger: Birk A. Blekken 334 

SST-22/23-34 Rammebudsjett     V 335 

 336 

Saksframlegg: 337 

Studenttinget vedtar budsjettmål for organisasjonen kommende år. Dette gir oss et 338 

overordnet bilde av hva man skal sikte seg inn på av bruk av midler. Sentralstyret vedtar 339 

rammebudsjettet som er en slags grovfordeling av penger. I årets forslag til 340 

rammebudsjett har vi tatt utgangspunkt i forslag til revidert utgave av prinsipper for 341 

økonomistyring i StInn som bestemmer fordelingen til studentrådsutvalgene, samt 342 

forslagene for deltaljbudsjett for fellesavdelingen og detaljbudsjett for ST og SST. Det 343 

er viktig å påpeke at rammebudsjettet er overordnet. Detaljbudsjettene må altså følge 344 

rammebudsjettet.  345 

 346 

Forslag til vedtak: 347 

F1 Rammebudsjett vedtas med eventuelle endringer 348 

 349 

Vedlegg: 350 

Vedlegg 8 Forslag til rammebudsjett for 2023  351 
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Saksoppmelder: Martine Stavå    Saksfremlegger: Martine Stavå 352 

SST-22/23-35 Detaljbudsjett for Sentralstyret og Studenttinget V 353 

 354 

Saksframlegg: 355 

Detaljbudsjett for Sentralstyret og Studenttinget beskriver hvilke midler hver av disse organene 356 

har til disposisjon. Dette forslaget til detaljbudsjett for SST og ST tar utgangspunkt i at det er 357 

satt av 289 000 kr for budsjettpost 2 «ST og SST».  358 

Forslag til detaljbudsjett  

   

Konto Navn Budsjett 

5960 Sosiale aktiviteter i Studenttinget kr 16 000,00 

5961 Sosiale aktiviteter i Sentralstyret kr 8 000,00 

7700 Møtevirksomhet i Sentralstyret (SST) kr 15 000,00 

7710 Møte vår i Studenttinget (ST) kr 125 000,00 

7711 Møte høst i Studenttinget (ST) kr 125 000,00 

TOTALSUM  kr 289 000,00 
 359 

Forslag til vedtak: 360 

F1 Detaljbudsjett vedtas med eventuelle endringer  361 
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Saksoppmelder: Martine Stavå    Saksfremlegger: Martine Stavå 362 

SST-22/23-36 Prosjektgruppe: Tillitsvalgthåndboken  V 363 

 364 

Saksframlegg: 365 

På SST03 diskuterte vi behovet for en tillitsvalgthåndbok i StInn. Under denne saken kom vi 366 

frem til at man ønsket å sette ned en prosjektgruppe som skal jobbe med utvikling av dette. Ida 367 

Pollestad Brunes har meldt sin interesse for å være prosjektleder når arbeidet starter på nyåret. 368 

 369 

Det foreligger et forslag til prosjektmandat. Dette ligger som Vedlegg 2 ved sakspapirene. 370 

 371 

Forslag til vedtak:  372 

F1 Prosjektmandat vedtas med eventuelle endringer. 373 

F2 Ida Pollestad Brunes blir prosjektleder for tillitsvalgthåndboken 374 

 375 

 376 

Vedlegg: 377 

Vedlegg 2 Forslag til prosjektmandat Tillitsvalgthåndbok   378 

  379 
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Saksoppmelder: Martine Stavå   Saksfremlegger: Martine Stavå 380 

SST-22/23-37 Møteplan Våren 2023  V 381 

 382 

Saksframlegg: 383 

Det skal settes en møteplan for sentralstyremøter våren 2023. Møteplan for våren 2023 ble 384 

behandlet på SST02. Nå når alle sammen har fått tidsplan for neste semester, med blant annet 385 

eksamensdatoer, ønsker vi å melde opp saken «Møteplan Våren 2023» på nytt for å tilpasse 386 

den vårsemesteret vi går i møte. 387 

 388 

Dette er en oversikt over datoene som ble satt på SST02:  389 

• SST06 – 24.01.23 390 

• SST07 – 22.02.23 391 

• SST08 – 21.03.23 392 

• SST09 – 19.04.23 393 

• SST10 – 23.05.23 394 

• SST11 – 07.06.23 395 

Forslag fremmes under møtet. 396 

 397 

Forhåndsinnsendte forslag: 398 

F1 SST09 flyttes fra onsdag 19.04 til mandag 24.04 399 

 400 

 401 


